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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "A rendőrök megbecsülése a rendvédelem alapja" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2010-ben Önök azt ígérték, hogy két hét alatt rend lesz. Nem hiszem, hogy ezt bárki is komolyan
gondolta volna, mint ahogy nem is várta senki két hét múlva a drasztikus javulást, ugyanakkor azt
álmunkban sem gondoltuk, hogy 13 év elteltével még csak nem is a valós megoldás irányába megy
a kormány. 2010-ben ez egy jól hangzó kampányszlogen volt, mint ahogy különböző statisztikai
adatok mögé bújva biztos elmondja majd, hogy mennyire rend is van az országban. Csak tudja, az
elmélet  és  a  gyakorlat  teljesen  más,  a  rendőrök  alulfizetettek,  nincs  kellő  megbecsülés,  sokan
elhagyják a pályát vagy nem is választják ezt a hivatást már eleve. Ez viszont azt jelenti, hogy a
bűnözés  számos  helyen  él  és  virul,  a  kormány  pedig  a  megoldás  helyett  másokra  mutogat.  A
bűnüldözés és a bűnmegelőzés nem az önkormányzatok feladata, hiába próbálják az ő nyakukba
varrni a problémát. Pontosan ők azok, akik helyben nem is az erejük szintjéig, hanem annál jóval
nagyobb mértékben próbálnak minden tőlük telhetőt  megtenni.  Intézkedési  tervet  dolgoznak ki,
megoldási  javaslatokat  tesznek,  hiszen  ők  azok,  akik  testközelből  látják  a  problémákat,  a
kormánypárti válasz viszont csak a helyzet elbagatellizálása és a másikra mutogatás.

Még  egyszer  mondom,  miniszter  úr,  a  bűnüldözés  nem az  önkormányzatok  feladata,  hanem a
belügyminiszter által irányított rendőrségé, aminek a megfelelő, mind a rendőrök, mind pedig a
lakosság megelégedését szolgáló körülményeket a kormánynak kell megteremtenie. Versenyképes
fizetésre, 21. századi körülményekre, megbecsülésre, támogatásra és a valódi helyzet bemutatására
van szükség, nem pedig arra, hogy a statisztikák minél szebbek és jobbak legyenek, ugyanakkor
mindenki tudja, hogy köszönőviszonyban sincsenek a valósággal.

Gyöngyösön 12 pontban foglalták össze azokat az alapvetéseket, melyekkel rövid és hosszú távon
eredményt lehet elérni. A jogszabályi háttér megalkotása viszont már nem az ő feladatuk, hanem az
országgyűlésé  és  a  kormányé.  Az  nem  megoldás,  hogy  Facebook-posztban  üzenget  a  körzet



képviselője, az viszont már eszébe sem jut, hogy meghallgassa a helyi illetékeseket, és a megoldási
javaslatot a kormány elé vigye.  Ha ő nem, akkor én megteszem: ezzel a 12 ponttal  fordulok a
kormányhoz, várva a válaszukat és egyben összpárti egyeztetést is kezdeményezek Gyöngyösön,
ahol nem a pártpolitika a cél, hanem az, hogy közösen dolgozzunk azért, hogy érdemben változzon
a helyzet. A bűnnek nincs pártszíne, mint ahogy egy kormánynak sem volna szabad azt nézni, hogy
melyik  önkormányzat  ellenzéki,  és  melyik  kormánypárti,  egyformán kellene  őket  segíteni.  Egy
normálisan működő országban egy normálisan működő kormány ezt teszi.

Kíváncsian várom az Önök válaszát és lépését.
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